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Jarosław Stawiarski o Kongresie Trójmorza, który odbył się w
Lublinie.  Podpisano  deklarację  dotyczącą  współpracy  państw
Trójmorza.  Zdaniem  marszałka  sami  nie  zbudujemy  tej
inicjatywy.  Mocarstwo  w  postaci  USA  musi  trzymać  nad  nią
pieczę. Podobnie Unia Europejska, która finansuje rozwój tej
współpracy.  Marszałek  komentuje  również  działania  Litwy,
Ukrainy i Polski w ramach Trójkąta Lubelskiego.
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